
大嶼山發展規劃之意見 
 

1. 我係一個 1950年代在香港出生，大角咀長大，住喺 500幾呎的樓，有
8個三代同堂家人一齊住的基層市民，現在喺一個工程師。 

 

2. 我相信大家都同意，今天的諮詢，不單只是大嶼山 11萬居民的事，而
是我哋全香港 720 萬人大家的事。因為大嶼山（包括赤臘角）佔香港
總面積 13-14%，亦是香港島之約兩倍，而位於整個珠三角五千萬人口
的「中心點」和「核心點」。 

 

3. 今天是未來香港幾十年以上的發展規劃啟動日。 

 

4. 我好高興，政府比個機會，我哋全香港的人去參與。 

 

5. 比個例，1970年代，40多年前，政府開始咗沙田新市鎮發展，40多年
後的今天，沙田都是一個美麗、休閒、便捷、世界級，出色的市鎮，
又有山、有河、有海，等等，都唔錯，希望政府在未來 50年會做得更
好。 

 

6. 今天政府的規劃概念，已照顧到整個大嶼山 (東南西北) 多方位的不同
天然之資源和環境的需要，來諮詢大家。我哋應該「要加許政府」呢
個，有膽色，有前瞻，的舉動。 

 

7. 尤其有兩點我想講講︰- 

 (i) 吊車，上大東山。我哋啲年青力壯的人，可以行一小時上山， 觀星
 和看日出，但老年人或傷健人仕點呢？他們都想享受觀星和看日
 出的樂事機會！所以吊車上山，不失為一個好選擇。 

 

 (ii) 就「東大嶼山都會」水域人工島填海，喺「底」海底生態價值之軟
 土上面填海，不單只可提供到一個優質土地發展，而包圍着填海的
「海牆」坡堤 Seawall，係嗰啲大石頭的罅隙 gaps中間，會提供到優質
海洋生態環境，所謂相得益彰，真正可發揮到住屋土地供應需求、保
育和經濟發展的平衡。 
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